
 

 

Aan:  Het presidium van de gemeente Groningen 
Betreft:  Aanvraag actualiteitendebat over huisvestingssituatie internationale studenten. 
 
 
Groningen, 6 september 2017 
 
 
Afgelopen dagen verschenen in verschillende media berichten over internationale studenten van 
de RuG en de Hanze die geen woonruimte konden vinden. De studenten slapen op campings, 
overvolle hostels en sommige media berichten zelfs over studenten die op straat of op het station 
de nacht doorbrengen. Om het probleem van de huisvesting van internationale studenten op te 
lossen, hebben de gemeente, de RuG en de Hanze tijdelijk de voormalige noodopvang voor asiel-
zoekers ter beschikking gesteld. Hier moeten studenten per nacht 16 euro betalen voor een kamer 
die ze met anderen moeten delen. Het tekort aan huisvesting is in de eerste plaats een groot pro-
bleem voor de betreffende studenten, maar schaadt ook het imago van Groningen, als aantrekke-
lijke vestigingsplaats voor internationale studenten en bedrijven. 
 
De fracties van de SP en het CDA zijn ontevreden over de ontstane situatie en hebben daarom de 
volgende vragen: 
 

1. Hoe kan het dat het huisvesten van internationale studenten voor het zoveelste jaar achter-
een aan het begin van het jaar voor zoveel problemen zorgt? 
 
2. Waarom hebben de gemeente, de RuG en de Hanze, die na de ontstane problemen van 
vorig jaar hier overleg over hebben, deze problemen niet vooraf zien aankomen? 
 
3. Vindt u de tijdelijke oplossing door internationale studenten op te vangen in de voormalige 
noodopvang voor asielzoekers de juiste oplossing? Zo ja, wat vindt u van de huurprijzen die 
hiervoor gevraagd worden?  
 
4. Op welke manier wilt u deze problemen oplossen en in de toekomst voorkomen?  
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